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Brf Nipfjällets förvaltare hos Fastighetsägarna besökte styrelsen för att svara på diverse frågor samt
för att diskutera framtiden. Lämnade innan styrelsemötet inleddes.

Ekonomi
Kostnad för el och uppvärmning är fortsatt högre än tidigare år. Förbrukning har ej ökat utan endast
kostnaden, men inget alarmerande.

Nya medlemmar/utträden
Styrelsen godkänner inträde för nya medlemmar på Margretelundsvägen 82 samt 84.
Styrelsen godkänner samtidigt utträde för medlemmar tillhörande på respektive adress.

Pågående driftsärenden, avrapportering och beslut
Efter föregående nyhetsbrev har ett visst intresse för laddstolpar i garage förmedlats till styrelsen.
Beslut om att gå vidare med detta och acceptera en av offerterna har tagits. Mer information
kommuniceras ut till föreningens medlemmar, bl.a. vid det kommande årsmötet.

Övriga punkter
VVCn på Margretelundsvägen 84 har varit bristfällig på sistone, det tar lång tid för varmvattnet att nå
blandarna. Detta har hög prioritet och är under utredning.


